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Abstract (en)
The method involves carrying a belt starting end of a strap belt to a grip unit (7) based on a locking head (4) of a strapping device (1), where the
head is positioned at a package (5). The belt starting end is clamped and guided around the package by the grip unit. The belt starting end is
supplied to the head and is retained on the head. The strap belt is tightened up to a preset position by withdrawing into the head. The belt starting
end is connected with the withdrawn strap belt, where the strap belt is separated from a supply role. An independent claim is also included for a
strapping device for applying of a flat strap belt from a plastic or metal material around packages.

Abstract (de)
Es wird ein Verfahren zum Anlegen von flachen Umreifungsbändern (17) um Packstücke (5) sowie eine Umreifungsvorrichtung (1) zur Durchführung
des Verfahrens aufgezeigt. Die zu umreifenden Packstücke (5) werden mit einer Mehrfachumreifung versehen, wobei sich das Umreifungsband (17)
einmal kreuzt. Die Enden des Umreifungsbands (17) werden unter Zugspannung miteinander verbunden. Eine Doppel- oder Mehrfachumreifung
besitzt eine höhere Belastbarkeit als zwei Einzelumreifungen. Es werden geeignete Umreifungsvorrichtungen zur Durchführung des Verfahrens
aufgezeigt, bei denen entweder nur der Bandanfang (31) oder aber das gesamte Umreifungsband (17) geführt wird.
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